



## PRESS TEXT

### **Deutsch:**

Our Eternal Chains ist eine Band aus Wien, Österreich. Ihre Musik ist eine Mischung aus Melodic Metal und Hip Hop. 2016 veröffentlichten sie ihr erstes Musikvideo „Cosmos“ und die dazugehörige EP „Nebulae“. Sie spielten unter anderem mit der schweizer Band Dreamshade, den local heroes Give 'Em Blood und andere. Derzeit arbeiten sie an ihrer ersten LP, welche 2019 veröffentlicht wird.

Für Fans von: Linkin Park, Our Last Night, Hollywood Undead, August Burns Red

### **English:**

Our Eternal Chains is a band from Vienna, Austria. Their Genre is a mix of Melodic Metal with hip hop. In 2016 they released their first music video "Cosmos" and the following EP called "Nebulae". The band had the opportunity to play with the swiss band Dreamshade, the Austrian local heroes Give 'Em Blood and many others. They are currently working on their first full length album, which is scheduled for release in 2019.

For fans of: Linkin Park, Our Last Night, Hollywood Undead, August Burns Red